الفعاليات القادمة

14 أكتوبر

ورشة العمل الهزلية

CBS KITWATT 15 YEARS

# هذا الشهر في المدرسة الكندية ثنائية اللغة

إدخال الموهبة في الحياة

## العدد 2 - أكتوبر 2021 المدرسة الثانوية

## أعزائي أولياء أمور وعائلات المدرسة الكندية ثنائية اللغة،

نحن متحمسون للغاية للترحيب بطلابنا مرة أخرى في الحرم المدرسي للعام 2021-2022. يسعدني الإعلان عن الذكرى السنوية لمدرستنا الكندية ثنائية اللغة. نعم!! تمضي المدرسة الكندية ثنائية اللغة في عامها الخامس عشر بنجاح.





نحن متحمسون للعودة إلى عاما دراسيا طبيعيا أكثر هذا العام! لا تزال سلامة وصحة طلابنا هي أولويتنا الأولى وسنواصل العمل مع السلطات المحلية لضمان بذل كل ما في وسعنا من اجل طلابنا وموظفينا.

#### وصول الطالب

- ⇒ لا يُسمح لأولياء الأمور بدخول المدرسة أثناء توصيل ابنائهم في الصباح. يتطلب من أولياء الأمور إظهار الدليل على تلقي جرعتين من التطعيم أومسحة بي سي أر بنتيجة سلبية خلال الـ 72 ساعة الماضية من أجل دخول المدرسة. يفضل تحديد مواعيد مسبقة.
  - ⇒ يصطف الطلاب من الطريق إلى أمام كل بوابة
- يدخل طلاب الصفوف 6-8 من البوابة 1 في تمام الساعة 7:15 صباحًا لإكمال الفحص الصباحي والتوجه مباشرة إلى فصولهم الدراسية
- يدخل طلاب الصفوف 9 12 من البوابة 1 في تمام الساعة 7:25 صباحًا لإكمال الفحص الصباحي والتوجه مباشرة إلى فصولهم الدراسية

#### انصراف طلاب الصفوف 6 - 12

ملاحظات	وقت الانصراف	البوابة	الصفوف
يذهب الطلاب بشكل مستقل	1.40	1	6
يذهب الطلاب بشكل مستقل	1.45	1	8 – 7
يذهب الطلاب بشكل مستقل	1.50	1	10 – 9
يذهب الطلاب بشكل مستقل	1.55	1	12 - 11

المولد النبوي الشريف

19 أكتوبر

21 أكتوبر يوم المهن

# CBS KINNATING

# هذا الشهر في المدرسة الكندية ثنائية اللغة

إدخال الموهبة في الحياة

## العدد 2 - أكتوبر 2021 المدرسة الثانوية

27 أكتوبر فعالية مشاركة أولياء أمور طلاب الصف 6

#### تطعيم الطلاب:

نحن نحث طلابنا الذين تبلغ أعمار هم 12 عامًا فما فوق على أخذ اللقاح. لا يزال لديكم بعض الوقت قبل اليوم الأول!

إذا كنت قد تلقيت جرعة أو جرعتين من اللقاح، يرجى تحميل شهادة التطعيم على الرابط الذي قام بإرساله معلم الصف عبر مايكروسوفت تيمز.

يحتاج الطلاب الذين أخذوا جرعة واحدة من التطعيم والطلاب غير المطعمين إلى إحضار <u>فحص بي سي أر</u>

بنتيجة سلبية خلال الـ 72 ساعة الماضية إلى المدرسة في بداية كل أسبوع (حسب المجموعة الأحد أو الاثنين).

يتم طباعة نتيجة فحص بي سي أر السلبية (إحضار نسختين، يتم تسليم نسخة واحدة لدى البوابة والنسخة الثانية يقوم الطالب بالاحتفاظ بها طوال الأسبوع)

وفقًا للوائح وزارة التربية: لن يُسمح للطلاب الذين لم يتلقوا جرعتان من التطعيم أو نتيجة فحص بي سي أر سلبية بدخول المدرسة وسيعتبر غيابًا بدون عذر.

#### الزي الرسمي وهوية الطالب

يجب على الطلاب حضور المدرسة سواء في الحرم المدرسي أو عبر الإنترنت بالزي الرسمي المناسب. يجب إحضار هوية الطالب أثناء التواجد في الحرم المدرسي. سيتم توزيع بطاقات الهوية للطلاب في الحرم المدرسي.

## الهواتف المحمولة:

لا يُسمح بالهواتف المحمولة في الحرم المدرسي.

## خدمات المدرسة عبر الإنترنت:

لتسهيل العملية على أولياء أمورنا، بدأت المدرسة الكندية بعض الخدمات عبر الإنترنت:

- ightarrow دفع الرسوم
- $\Rightarrow$  إعادة التسجيل
- ⇒ المتابعة عبر الإنترنت مع الأخصائيين
   الاجتماعيين والمعلمين
  - ⇒ استفسارات



31 أكتوبر بداية الربع الدراسي الثاني



# هذا الشهر في المدرسة الكندية ثنائية اللغة

إدخال الموهبة في الحياة

## العدد 2 - أكتوبر 2021 المدرسة الثانوية



### توقعات عامة:

- ⇒ يجب على جميع الكبار والطلاب ارتداء الكمامات وفحص درجة الحرارة عند الوصول. سيتم إجراء فحوصات عشوائية لدرجة الحرارة على مدار اليوم.
- یجب أن تتم جمیع التحركات حول المبنى
   وداخله بمسافة التباعد المتوقعة و هي 2 متر.



- ⇒ يجب على الطلاب والموظفين عدم التواجد في المدرسة إذا ظهرت عليهم أي أعراض مرضية ويجب أن يكونوا خاليين من الأعراض لفترة من الوقت بناءً على متطلبات الوزارة.
- ⇒ إن الطلاب متواجدون في الحرم المدرسي فقط أثناء اليوم الدراسي. لن يتم عقد أي نوادي أو تدريبات رياضية بعد المدرسة.
  - 😞 لا يجوز للطلاب دخول المبنى قبل وقت وصولهم.



تتبع المدرسة الكندية ثنائية اللغة إرشادات وزارة الصحة ووزارة التربية فيما يتعلق بالفحوصات العشوائية.



# هذا الشهر في المدرسة الكندية ثنائية اللغة

إدخال الموهبة في الحياة

## العدد 2 - أكتوبر 2021 المدرسة الثانوية

#### ما هو متوقع من الطلاب:

- ⇒ يجب على طلاب الصفوف من السادس إلى الثاني عشر ارتداء الكمامات طوال اليوم.
  - $\Rightarrow$  سيسمح للطلاب بالدخول إلى المبنى في الوقت المحدد.
  - ⇒ دخول الطلاب للمبنى بدون أولياء أمور هم عند بوابة الدخول المخصصة لهم.
- ح يجب على الطلاب الالتزام بقاعدة 2 متر عند الدخول والخروج من المبنى / التحرك.
  - $\, = \,$ على الطلاب إحضار الحد الأدنى من المواد اللازمة للتعلم إلى المدرسة.
- ⇒ يجب على الطلاب غسل / تطهير أيديهم قبل دخول الفصل.
   يجب على الطلاب إحضار وجبة خفيفة صحية ومياه من المنزل حيث أن المقصف مغلق.
   لن يقوم الطلاب بمشاركة الطعام أو القرطاسية في المدرسة.

#### ما هو متوقع من أولياء الامور:

- $\leftarrow$  سيقوم أولياء الأمور بإكمال بروتوكول الفحص في المنزل قبل المدرسة (فحص درجة الحرارة والسؤال عن الأعراض)
- $\Leftarrow$  سيصل أولياء الأمور في وقت البدء المنقطع المحدد ووقت الانصراف من المهم جدًا الالتزام بهذه الأوقات لتعزيز والحث على التباعد الاجتماعي.
- سيكون دخول أولياء الأمور إلى الحرم المدرسي فقط عن طريق موعد بإخطار مسبق مدته 24 ساعة على الأقل مع اتباع إجراءات وزارة التربية فيما يتعلق بالتطعيم وفحص البي سي أر. كما انه يتم الحث على وتشجيع الاجتماعات الافتراضية عبر الانترنت.
  - ⇒ يقوم أولياء الأمور بتوصيل ابنائهم خارج البوابات.
  - ⇒ يتم تشجيع أولياء الأمور على توصيل الطلاب الأكبر سنًا في أماكن وقوف السيارات.
    - ⇒ سوف يصطحب أولياء الأمور ابنائهم من المنطقة المخصصة للإنصراف.
- ⇒ عند مرض الطفل وظهور أعراض فيروس كورونا عليه، أبقِه في المنزل وقم بإبلاغ المدرسة.
   يتم إجراء نفس الشيء إذا كان أحد أفراد الأسرة في نفس المنزل مصابًا بفيروس كورونا.

يجب أن تلتزم العائلات بجميع الإرشادات والتوصيات الصادرة عن المدرسة من أجل ضمان السلامة والتشغيل السلس للمدرسة.

مع أطيب تمنياتنا بانتقال رائع وآمن للدراسة داخل الحرم المدرسي بعد ما يقرب من عام ونصف من الدراسة أونلاين عبر الانترنت. معا يمكننا تحقيق ذلك!

## Upcoming Events



# This Month at CBS

**Bringing Talent to Life** 

VOL 2 – October 2021 Secondary School

# Oct 14th Comic Workshop

#### Dear CBS parents and families,

We're very excited to welcome our students back on campus for the year 2021-2022. I'm excited to announce the anniversary of our CBS. Yes!! CBS is walking in its 15th successful year.



Oct 19th Prophet's birthday We are excited to return to a more normal school year this year! The safety and health of our students is still our number one priority and we will continue to work with local authorities to ensure we are doing everything we can for our students and staff.

#### Student arrival

- ⇒ Parents are not permitted to enter the school while dropping their children off in the morning. Parents will need to show evidence of vaccination 2 doses or a negative PCR within the past 72 hours to enter the school. Prior appointments are preferred.
- ⇒ Students to line up from road to each front gate
- ⇒ G6-8 enter from Gate 1 at 7:15am to complete the morning check and head direct to their classes
- ⇒ G9-12 enter from Gate 1 at 7:25am to complete the morning check and head direct to their classes

## Oct 21st Career Day

#### Grade 6 -12 dismissal

Grade	Gate	Dismissal Time	Note:
6	1	1.40	Student to go independently
7-8	1	1.45	Student to go independently
9-10	1	1.50	Student to go independently
11-12	1	1.55	Student to go independently

Sincerely, Ms. Gihan Hassan



## This Month at CBS

**Bringing Talent to Life** 

VOL 2 – October 2021 Secondary School

<u> (ավավավակա</u>ի

Oct 27th
Grade 6
Parent
Engagement
Event

#### **Students Vaccination:**

We highly encourage our students 12 years and above to take the vaccine. You still have some time before the first day!

If you received one or two vaccine doses, kindly upload the vaccination certificate on the link shared by the homeroom teacher on MS Teams.

Students with one dose of vaccination and

unvaccinated students need to bring a <u>negative PCR</u> within the past 72 hours to school at the beginning of the week every week (As per group Sunday or Monday).

**PCR negative result is to be printed** (2 copies, one to be handed in at the gate and the other to be kept with the student during the week).

As per MOE regulations: Students **without** 2 doses of vaccination or a negative PCR <u>will not be allowed to enter school</u> and it will be considered unexcused absence.

Oct 21st
Gr 7
Healthy Living
Sportsmanship

#### **Uniform and ID**

Students must attend school either on campus or online in the correct uniform. Student ID must be brought while on campus. ID cards will be distributed to students on campus.

#### Mobile phones:

Mobile phones are NOT ALLOWED on the school campus.

#### Online school services

To ease the process for our parents, CBS has started some online services:

- ⇒ Fee payment
- ⇒ Re-registration
- ⇒ Online follow up with social workers and teachers
- ⇒ Inquires



Oct 31st Quarter 2 Begins

> Sincerely, Ms. Gihan Hassan



## This Month at CBS

**Bringing Talent to Life** 

VOL 2 – October 2021 Secondary School

#### **General Expectations:**

⇒ All adults and students must wear masks and have temperature checks on arrival and must wear their masks throughout the day.



- ⇒ All movement around and within the building is to happen with the expected 2 meters distance
- ⇒ Students and staff are not to be in school if they show any symptoms of illness and must be symptom-free for a length of time based on Ministry requirements.



- ⇒ Students are on campus only for the duration of the school day. No after-school clubs, or sports training will be taking place.
- ⇒ Students may not enter the building before their arrival time.



CBS follows MOH and MOE guidelines regarding the random checks.

Sincerely, Ms. Gihan Hassan High School Principal



## This Month at CBS

**Bringing Talent to Life** 

VOL 2 – October 2021 Secondary School

#### **Expectations for students:**

- ⇒ Students from Grade 6 to Grade 12 must wear masks all day.
- ⇒ Students will be allowed in the building at the assigned time.
- ⇒ Students enter the building without parents at their assigned entrance gate.
- ⇒ Students must adhere to the 2-meter rule when entering and exiting the building/moving around.
- ⇒ Students bring only the minimal amount of materials to school that is needed for learning.
- ⇒ Students must wash/sanitize hands before entering the classroom. Students must bring a healthy snack and water from home as canteen is closed. Students will not share food or stationery at school.

#### **Expectations for parents:**

- ⇒ Parents will complete a check-at-home protocol before school (temperature check, ask for symptoms)
- ⇒ Parents will arrive at the assigned staggered start time and dismissal time
   it is very important to keep to these times to encourage social distancing.
- ⇒ Access to the campus for parents will be strictly by appointment only with a minimum of 24-hour notice following the MOE procedures regarding vaccination and PCR. Virtual meetings are encouraged.
- ⇒ Parents drop off their children outside of the gates.
- ⇒ Parents are encouraged to deliver older students at the car drop off.
- ⇒ Parents will pick up children at the designated dismissal gate.
- ⇒ When the child is sick, have symptoms of COVID19 keep him home and inform the school. Same if a family member in the same house is COVID19 positive.

Families must adhere to all the guidelines and recommendations of the school in order to ensure the safety and smooth operation of the school.

Best wishes for a wonderful and safe on-campus transition from a year and a half of being mostly online. Together, we can make it happen!

Sincerely,
Ms. Gihan Hassan
High School Principal